

Validity :

Validity: 01 Sep 2025 - 31 Dec 2025

Code :

FTG8D7NCTUXIN040525KG

CHENGDU

BIPENGGOU SCENIC AREA

SUOPO DIAOLOU

NANQIAO NIGHT VIEW

WOLONG PANDA BASE

SIGUNIANG MOUNTAIN

HIGHLIGHTS

纯玩
全程无购物
No Shopping

- ❖ **BIPENGGOU SCENIC AREA (INCLUDE ECO-FRIENDLY CAR + 1 WAY BUGGY)**
- ❖ **SHUANGQIAOGOU SCENIC AREA (INCLUDE SIGHTSEEING CAR)**
- ❖ **JIAJU TIBETAN VILLAGE (INCLUDE BUGGY) (INCLUDE TIBETAN COSTUMES PHOTOSHOT)**
- ❖ **MUGECUO SCENIC AREA (INCLUDE BUGGY)**
- ❖ **JINDING SCENIC AREA (INCLUDE CABLE**

DAY 1 Penang - Transit City - Chengdu - Dujiangyan (D)

- Assemble at Penang International Airport for flight to Chengdu.
- Upon arrival, head to **Guanxian Ancient City**. It is an ancient city with a history of more than 2,000 years. It is named after the Dujiangyan Water Conservancy Project built during the Qin Dynasty. It is one of the famous water conservancy projects in Chinese history and is known as the "ancestor of world water conservancy culture."
- **Yangtianwo Panda Selfie Square**, in the center of the square stands a large panda sculpture designed by Dutch artist Florentijn Hofman, which vividly shows a giant panda lying on its back with its legs crossed and holding a mobile phone for selfies.
- **The night view of Nanqiao (Blue Tears)** is one of the most charming visual feasts in Dujiangyan Ancient City. It combines the beauty of classical architecture with modern lighting art, and is particularly charming after nightfall

****Overnight at Dujiangyan**

DAY 2 Dujiangyan - Bipenggou - Li County (B/L/D)

- **Bipenggou Scenic Area (Include Eco-friendly car + 1 way buggy)**, is a highland ecological tourist resort integrating snow-capped mountains, forests, lakes, meadows and waterfalls, known as the "back of Siguniang Mountain". Not only is the natural scenery here magnificent, but it also integrates the strong Tibetan and Qiang ethnic culture. It is an ideal place for photography, hiking, health preservation, and vacation

**** Overnight at Li County**

DAY 3 Li County - Wolong - Siguniang Mountain (B/L/D)

- **Wolong Shenshuping Panda Base** (include buggy) is a national giant panda research and protection institution located in Wolong Nature Reserve. It is also one of the world's largest, most advanced and most scientifically advanced giant panda artificial breeding, wild training and release research bases.
- **Maobiliang Observation Deck** is a prime location for viewing the panoramic view of Mount Siguniang, and is especially famous for its stunning views of "the golden mountain in the sun" and "four peaks in the same frame".

****Overnight at Siguniang Mountain**

DAY 4 Siguniang Mountain - Danba (B/L/D)

- **Shuangqiaogou Scenic Area (Including sightseeing car)**, is famous for its magnificent snow-capped mountains, virgin forests, lakes, meadows and waterfalls, and is known as the "visual business card of Siguniang Mountain". The valley is steep, winding and deep, with mountains and waters intertwined, grass and trees interspersed, and clouds and mist shrouded it, like a fairyland.

****Overnight at Danba**

DAY 5 Danba - Kangding (B/L/D)

- **Jiaju Tibetan Village (include buggy) (including Tibetan costumes photoshot)**, The entire Tibetan village is located on the hillside of the Dajinchuan River Valley. It is built on the mountain and is harmoniously integrated with the surrounding natural environment. It is known as the "Jiarong style business card".

- **Overlooking Suopo Diaolou**, is one of the areas with the largest number of existing Diaolou and the best preserved in China. There are more than 80 tall Tibetan Diaolou, up to 13 stories high, built between mountain villages, with stone and wood structures, magnificent. Its history can be traced back to the Song and Yuan Dynasties, and it was used for defense, communication and clan symbols.

****Overnight at Kangding**

DAY 6 Kangding - Chengdu (B/L/D)

- **Mugecuo Scenic Area (include buggy)**, also known as "Wild Man Lake" or "Big Sea", It is one of the largest alpine lakes in northwest Sichuan.
- **Chunxi Road Pedestrian Street**, is one of the most representative and prosperous commercial streets in Chengdu. It was built in 1924 and has 100 years history.
- **Chengdu Taikooli**

**** Overnight in Chengdu**

DAY 7 Chengdu - Transit City - Penang (B/L)

- **Kuanzhai Alley**, is composed of three parallel old streets: Kuanxiangzi, Zhaixiangzi and Jingxiangzi. It was built during the reign of Emperor Kangxi of the Qing Dynasty and is the former site of the camp of the Eight Banners garrison of the Qing Dynasty.
- Transfer to airport for departure

****Home Sweet Home**



Tour Fare / Departure Date / Flight

****Tour Leader Tipping Not Included**

****May Recommend Local Product on the Bus**

Optional: Sichuan Opera Face-Changing Show + Night View of the Corridor Bridge
RMB260 / PAX

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

Validity :

Validity: 01 Sep 2025 - 31 Dec 2025

Code :

FTG8D7NCTUXIN040525KG

毕棚沟风景区

梭坡碉楼

南桥夜景

卧龙熊猫基地

双桥沟景区
四姑娘山

纯玩

全程无购物
No Shopping

行程特点:

- ❖ 毕棚沟风景区 (含环保车+一段电瓶车)
- ❖ 双桥沟景区 (含观光车)
- ❖ 甲居藏寨 (含电瓶车) (含穿藏装拍照)
- ❖ 木格措景区 (含环保车)
- ❖ 南桥夜景 (蓝眼泪)

DAY 1 槟城 - 成都 - 都江堰

(晚餐)

- 集合于槟城国际机场搭乘客机飞往成都。
- 抵达后前往**灌县古城**，是一座拥有两千多年历史的古城。它因秦朝时期修建的都江堰水利工程而得名，是中国历史上著名的水利工程之一，被誉为“世界水利文化的鼻祖”。
- **仰天窝熊猫自拍广场**，广场中央矗立着一座由荷兰艺术家弗洛伦泰因·霍夫曼设计的大型熊猫雕塑，形象生动地展现了一只仰卧翘脚、手持手机自拍的大熊猫。
- **南桥夜景 (蓝眼泪)** 是都江堰古城最具魅力的视觉盛宴之一，融合了古典建筑美与现代灯光艺术，夜色降临后尤为迷人

****夜宿于都江堰**

DAY 2 都江堰 - 毕棚沟 - 理县

(早午晚餐)

- **毕棚沟风景区 (含环保车+一段电瓶车)**，是集雪山、森林、湖泊、草甸、瀑布为一体的高原生态旅游胜地，素有“四姑娘山的背影”之称。这里不仅自然风光壮丽，还融合了浓厚的藏羌民族文化，是摄影、徒步、养生、度假的理想去处。

****夜宿于理县**

DAY 3 理县 - 卧龙 - 四姑娘山

(早午晚餐)

- **卧龙神树坪熊猫基地 (含电瓶车)** 是位于四川省阿坝藏族羌族自治州汶川县卧龙自然保护区内的国家级大熊猫科研与保护机构，也是目前全球规模最大、设施最先进、科研水平最高的大熊猫人工繁育、野化培训与放归研究基地之一。
- **猫鼻梁观景台** 是观赏四姑娘山全景的黄金位置，尤其以“日照金山”和“四峰同框”的震撼视角闻名。

****夜宿于四姑娘山**

DAY 4 四姑娘山 - 丹巴

(早午晚餐)

- **双桥沟景区 (含观光车)**，双桥沟以其壮丽的雪山、原始森林、湖泊、草甸和瀑布等自然景观而闻名，被誉为“四姑娘山的视觉名片”。沟内山势陡峭，曲折幽深，山水相依，草木相间，云遮雾绕，宛若仙境。

****夜宿于丹巴**

DAY 5 丹巴 - 康定

(早午晚餐)

- **甲居藏寨 (含电瓶车) (含穿藏装拍照)**，整个藏寨坐落在大金川河谷的山坡上，依山而建，层层叠叠，与周围的自然环境和谐融合，被誉为“嘉绒风情名片”。

- **远眺梭坡碉楼**，是中国现存碉楼数量最多、保存最完整的区域之一。这里有超过 80 座高大的藏式碉楼，最高可达 13 层，建于山间村落之间，石木结构，雄伟壮观。其历史可追溯至宋元时期，曾用于防御、通讯及宗族象征。

****夜宿于康定**

DAY 6 康定 - 成都

(早午晚餐)

- **木格措景区 (含环保车)**，又称“野人海”或“大海子”，是川西北地区最大的高山湖泊之一。
- **春熙路步行街**，是成都最具代表性和最繁华的商业街之一，始建于 1924 年，至今已有百年历史。
- **成都太古里**

****夜宿于成都**

DAY 7 成都 - 槟城

(早午餐)

- **宽窄巷子**，是由宽巷子、窄巷子、井巷子三条平行的老街组成，始建于清朝康熙年间，是清朝八旗驻防兵的营地旧址。

➢ 送机

****美丽的家**

价钱 / 出发日期 / 航空公司

****不含领队小费**
****车上会有车购**

推荐自费: 川剧变脸秀+廊桥夜景 RMB240 元/人

备注: 上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。